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1.Openen en mededelingen 

De voorzitter opent de Agendavergadering om 09.00 uur en meldt dat dhr. 

Frenken verzocht heeft de Agendavergadering een mededeling te doen. De 

voorzitter geeft het woord aan dhr.Frenken.

Dhr. Frenken meldt dat de partijen die over een nieuw bestuursakkoord en de 

vorming van een nieuw college van GS onderhandelen gisteravond hebben 

besloten de gesprekken en de onderhandelingen te stoppen. Het is niet gelukt 

tot elkaar te komen en bij elkaar te blijven. De onderhandelingen zijn gestopt.

Dhr. Brouwers vraagt kort de reden aan te geven.

Dhr. Heijmans merkt op dat het gepast is daar een meer openbaar moment voor 

te kiezen dan deze vergadering.
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De voorzitter geeft aan dat dhr. Frenken én nu een korte toelichting kan geven 

én dat zo besproken zal worden hoe hiermee verder te gaan. Overigens is ook 

de Agendavergadering openbaar.

Dhr. Frenken zegt dat partijen er op de valreep niet zijn uitgekomen. Men was 

zo goed als geheel rond. Hij geeft aan bereid te zijn tot het geven van 

toelichting en stelt voor op 23 juni een duidingsdebat te voeren.

De voorzitter voegt daaraan toe dat daarnaast een gesprek moet plaatsvinden 

hoe nu verder inzake een akkoord.

Dhr. Heijmans wenst dat de Staten voorafgaand aan het openbare 

duidingsdebat geïnformeerd worden over de wijze waarop de 

onderhandelingen tot nu toe verlopen zijn. Om een verdere stap te kunnen 

zetten is het nodig enigszins geïnformeerd te zijn over wat gepasseerd is. 

Dhr. Van Hattem geeft aan de ontstane situatie voor alle betrokken partijen te 

betreuren. Spreker informeert of het initiatief nu bij BBB blijft. Wordt de 

formatieopdracht teruggegeven? Dit dient op kortst mogelijke termijn helder te 

zijn.

Dhr. Frenken geeft aan dat BBB het voornemen heeft het voortouw te blijven 

nemen.

De voorzitter kan zich voorstellen dat, zo enorm kort na opbreken van de 

onderhandelingen, niet op alle vragen al een antwoord is te geven. Bij het 

duidingsdebat dient zowel informatie gegeven te worden over het verloop, als 

dat afspraken gemaakt moeten worden hoe een vervolg te geven. Brabant dient 

bestuurd te worden en het zomerreces nadert. Aan de andere kant kan de 

voorzitter zich voorstellen dat de onderhandelende partijen kort nodig hebben 

om gerichte informatieverstrekking gedegen voor te bereiden. Het 

duidingsdebat is daarmee uiteindelijk gediend.

Dhr. Rutjens vraagt langs twee lijnen te informeren. 1) over het proces, en 2) over 

de inhoud voor zover dat laatste kan.
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Dhr. Buiks vraagt of sprake is van definitief klappen van de onderhandelingen of 

van elkaar gunnen van een adempauze.

Dhr. Frenken geeft aan dat het allemaal nog kersvers is. Spreker herhaalt de 

conclusies van gisteravond: “De onderhandelingen zijn gestopt en dat bericht 

wordt 16 juni gedeeld.”

Dhr. Heijmans vraagt ten behoeve van het duidingsdebat een feitenrelaas. Dat 

kan worden besproken. Niet om de kwaliteit van de onderhandelingen te 

beoordelen maar om de Staten in positie te brengen. Provinciale Staten moeten 

een antwoord kunnen geven op de vraag hoe vindt u dat we verder moeten?

De voorzitter geeft aan dat het duidingsdebat enerzijds dient te bestaan uit 

reflectie op het verloop en anderzijds uit een vooruitblik op hoe nu verder. De 

vergadering dient zo mogelijk afgesloten te worden met het bepalen van wat de 

volgende stappen zijn in de ogen van de meerderheid.

Dhr. Van Hattem zegt nu door dhr. Frenken als fractievoorzitter BBB 

geïnformeerd te zijn. Spreker wenst daarnaast ook door de formateur 

geïnformeerd te worden.

De voorzitter stelt voor de formateur voor het duidingsdebat uit te nodigen en 

hem als eerste het woord te geven om daarna de partijen aan het woord te 

laten. De formateur zal gevraagd worden een kort memo (A4-tje) vooraf aan de 

Staten aan te bieden waaraan hij dan in het duidingsdebat context geeft en 

waarin hij in hoofdlijnen de laatste tweeënhalve maand schetst. Op basis 

daarvan kunnen de Staten het gesprek aangaan.

Dhr. Heijmans vraagt of het de bedoeling is met de huidige formateur door te 

gaan.

Dhr. Frenken geeft aan dat ook daarop nog geen antwoord is te geven.

De voorzitter stelt vast dat het vanuit een goede voortgang het zeer wenselijk is 

om ook op het punt ‘formateur’ volgende week duidelijkheid te scheppen.  Een 

punt van aandacht dus.
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Eventuele vragen over het formatieproces zullen door de griffie in ontvangst 

worden genomen en voor reactie worden doorgeleid.

De voorzitter spreekt met de Agendavergadering af dat zij na opening van de 

aanstaande plenaire vergadering van Provinciale Staten het woord aan 

dhr.Frenken zal geven zodat hij mededeling kan doen over het stoppen van de 

onderhandelingen. Ruimte voor vragen of debat wil de voorzitter in de PS-

vergadering van vandaag niet geven. Wel zal zij aansluitend mededelen dat hier 

is afgesproken om vrijdag 23 juni a.s. een extra PS-vergadering te houden zodat 

kan worden gesproken over de consequenties van de mededeling van vandaag 

en tevens een eerste doorkijk geboden kan worden. De Agendavergadering 

stemt hiermee unaniem in.

De griffier geeft aan dat een drietal themabijeenkomsten dat 23 juni gepland 

staat doorgang moet vinden. Op deze dag zullen dus een PS-themadag en een 

plenaire PS-vergadering gecombineerd moeten worden. Het betreft 

themabijeenkomsten over wijziging van de Interim Omgevingsverordening, over 

AV-IPO, en over BPLG. 

De Agendavergadering spreekt unaniem uit vrijdag 23 juni als volgt vorm te 

geven:

• Duidingsdebat eerst, daarna themabijeenkomsten

• 09.00 uur kleine AV tbv orde duidingsdebat (spreektijden c.a.)

• 09.30 uur duidingsdebat (tot uiterlijk 14.30 uur)

• Half uur pauze

• Vanaf uiterlijk 15.00 uur themabijeenkomsten 

• BPLG en IOV niet parallel

2.Concept notulen Agendavergadering 26 mei 2023

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.

3.De orde van de Statenvergadering op 16 juni 2023

De voorzitter stelt de voorgelegde actuele vraag en de voorgelegde actuele 

motie aan de orde. Het betreft:
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• Verzoek van Statenlid Van Nuland / VVD om actuele vragen te stellen 

over Haagse investeringen in het Brabantse wegennet.

• Motie van Statenlid Van de Ven over tijdnood boeren bij 

vergunningverlening vanwege nieuwe stallen/stalsystemen.

Dhr. Van Gruijthuijsen licht toe waarom de vragen over Haagse middelen irt het 

Brabantse wegennet actueel en urgent zijn. Uitgezonderd de 

vertegenwoordigers van GroenLinks, SP en D66, steunen de vertegenwoordigers 

van de 12 andere partijen agendering van deze vragen.

De Agendavergadering adviseert de actuele vragen aan de agenda toe te 

voegen.

Dhr. Buiks motiveert waarom de motie “Ze komen in tijdnood” urgent en actueel 

is. 

Dhr. Van Gruijthuijsen vraagt of de motie juridisch is getoetst.

Dhr. Buiks geeft aan dat de juridische haalbaarheid betrokken kan worden bij het 

voorstel waartoe het college wordt opgeroepen via deze motie.

De voorzitter stelt dat dit onderdeel van het debat kan zijn mits de motie aan de 

agenda wordt toegevoegd. Zij vraagt de vergadering een oordeel te geven.

De griffier licht toe dat het advies van de griffie m.b.t. actualiteit en urgentie +/- 

luidt vanwege het hoog politiek gehalte van deze motie. 

De vertegenwoordigers van Volt, GroenLinks, D66, VVD, SP, PvdD, en PvdA, 

onderschrijven urgentie en actualiteit niet. De overige 8 partijen ondersteunen 

agendering van deze actuele motie. 

De Agendavergadering adviseert de actuele motie aan de agenda toe te 

voegen.

4.Rondvraag

De voorzitter stelt vast dat er geen punten zijn voor de rondvraag en sluit de 

Agendavergadering om 09.20 uur.


